

Fournitures électriques > Prises de courant

Power strip with switch and surge protection, 8 grounded outlets (type E) with child safety, 1.5 m H05VV-F 3G1.5 cable, 3500 W, IP20, black, with mounting hardware

EBP08SN

PEREL®



Description du produit

Cette multiprise pratique et écoénergétique, dotée de 8 prises de type E avec mise à la terre, permet d'alimenter plusieurs appareils simultanément en toute sécurité à la maison, au bureau ou dans votre atelier. Sa protection intégrée contre les surtensions et les surcharges protège ordinateurs portables, chargeurs, appareils électroménagers et luminaires contre les dommages et les pics de tension. Les prises sont inclinées à 45°, ce qui les rend compatibles avec les fiches de grande taille. L'interrupteur marche/arrêt lumineux permet de réduire la consommation d'énergie en veille en éteignant tous les appareils connectés en une seule fois. Le câble H05VV-F 3G1.5 de 1,5 m offre une grande flexibilité pour les prises difficiles d'accès. Avec son indice de protection IP20 et sa puissance maximale de 3 500 W, cette multiprise est idéale pour une utilisation en intérieur, du salon à la cuisine, en passant par le bureau et l'atelier. Le matériel de fixation est inclus pour une installation simple et rapide.

- + 8 grounded outlets (type E): Connect up to eight devices simultaneously – ideal for kitchen, living room, or office. Thanks to the 45° angled design, even large plugs fit side by side.
- + Child safety: The integrated protection prevents accidental contact, keeping families and pets safe.
- + Surge and overload protection: Protects connected devices from power surges and overload – for maximum safety of your electronic equipment.
- + Illuminated on/off switch: Turn off all devices at once to save energy, reduce power consumption, and extend device lifespan.
- + Flexible 1.5 m cable: The 1.5 m H05VV-F 3G1.5 cable provides ample reach, and the included mounting hardware ensures quick installation.
- Good to know: Plugs and sockets with an earth pin (type E) are suitable for use in Belgium and France.

Specifications

Physical properties	
Power Cord/Cable Length	1.5 m
Primary colour	Black
Primary detailed colours	Black
Depth unit	4 cm
Height unit	64.5 cm
Width unit	7.5 cm
Weight unit	865 g
Material	Synthetic
Material (Detail)	PP (Polypropylene/polypropene)
Electrical Properties	
Maximum Voltage	230 V
Number of Contacts	8
Batteries required	✗
With Overload Protection	✓
Maximum Current	16 A
Functional Features	
With Remote Control	✗
Batteries included	✗
Batteries built in	✗
With Child Protection	✓
With On/Off Switch	✓
Power Strip/Extension Cord Type	Power strip
Performance & Technical Specs	
IP Protection Rating	IP20 - Protection against solid foreign objects of 12,5 mm and greater; no protection against moisture
Frost-Proof	✗
Indoor/outdoor use	Inside
Maximum Load	3500 W
Overvoltage Protection	✓
Earthing Type	Pin earth
Cable type	Connection cable
Compliance & Certification	
GPSR Responsible - Contact Name	Velleman Group
GPSR Responsible - Address	Legen Heirweg 33, 9890, GAVERE, Belgium
GPSR Responsible - Website	http://www.vellemangroup.eu
GPSR Responsible - Email	customercare@velleman.eu
GPSR Responsible - Telephone number	09/384.36.11

Code-barres

- Code-barres (EAN-13) : 5410329708115